
1WIGWAM MAGAZINE -

WIGWAM
JAARGANG 26 • SEPTEMBER 2022

“Ik ben cool voor het doel”
Jens Peter Hauge

Buffalo’s voor het
achtste jaar op rij

Europa in!
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Eindelijk
een break-up
zonder drama.
#moveyourcentjes 

Weet je nog, die break-up met je zomerlief? Klein drama, toch? Goed nieuws: 
dit is een break-up zonder drama: jij gaat er gewoon zélf vandoor met al 
je centjes, en movet ze naar vdk bank, de meest duurzame fullservicebank 
van België. Dat levert je niet alleen een duurzaam contact op, maar ook een 
schonere wereld.

Je centjes moven naar een propere bank?
Kijk op www.vdk.be/moveyourcentjes of spring binnen. 
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‘IK BEN COOL 
VOOR HET DOEL’

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage
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Jens Petter Hauge wil ook bij Gent 
stappen vooruit zetten in zijn loopbaan

Jens Petter Hauge moet nog 23 worden, maar hij werd 

al kampioen in Noorwegen met Bodø Glimt, speelde een 

jaar in de Serie A bij het grote AC Milan, won de Uefa 

Europa League met Eintracht Frankfurt en was tien keer 

Noors international. Wat een talent! Dat deze dribbelaar 

en doelschutter dit jaar de supporters van KAA Gent mag 

verblijden, is dan ook uitzonderlijk. In een gesprek met 

Wigwam laat hij echter geen spatje hoogmoed merken. 

Zo nuchter als een Noor, zeg maar, zelfverzekerd, maar 

met twee voeten in de Gentse grond.

Je groeide op in Bodø, de hoofdstad van de Noorse provincie 

Nordland. Dat lijkt, vanuit ons perspectief hier bekeken, onge-

lofelijk ‘ver weg’.

 “Dat is het ook wel. Noorwegen is een enorm langgerekt land. Van 

noord naar zuid is het meer dan 2000 kilometer! Wij beschouwden 

onze match tegen IL Tromsø (dat nog noordelijker ligt dan Bodø) als 

een derby, al was het dan 8 uur rijden. Dat is dus bij ons een buren-

duel (lacht)… Onze hoofstad Oslo ligt meer dan 1000 kilometer naar 

het zuiden – als je vanuit Gent 1000 kilometer rijdt, zit je bijna aan 

de Middellandse Zee...”

Voelde dat voor jullie ook zo 

aan, dat je ‘ver weg’ woonde?

“Eigenlijk niet, je bent dat zo 

gewoon. Als voetballer namen 

wij voor elke uitwedstrijd het 

vliegtuig. Wij dachten daar 

verder niet bij na.”

Bodø ligt boven de poolcirkel – betekende dat ijskoud en 

sneeuw in de winter?

“Toen ik klein was wél nog. Ik herinner me dikke pakken sneeuw 

uit mijn jeugd. Maar door de klimaatopwarming is dat tegenwoor-

dig niet meer zo. Er valt nog wel sneeuw, maar veel later in het jaar. 

En het is ook niet meer zo koud en het regent vaker. Wat natuurlijk 

gebleven is, is dat in de winter de zon (bijna) niet opkomt en in de 

zomer de zon (bijna) niet ondergaat.”

Dé club in Bodø is uiteraard Bodø Glimt, ‘jouw club’, zeg maar.

“Al als kleine jongen was ik supporter uiteraard. Toen was Glimt nog 

een kleine club die wel redelijk wat talent opleidde, maar nooit echt 

succes kende op het hoogste niveau in Noorwegen. De club pen-

delde zowat van eerste naar tweede klasse en terug. Niemand hield 

echt rekening met dat clubje uit het noorden – Bodø is ook maar 

een kleine stad. Maar dat deerde ons niet: wij waren fanatieke fans!”

Mét een tandenborstel in het stadion bij thuismatchen…

(lacht) “Ja, dat is een raar gebruik. Men heeft mij verteld dat er ooit 

een supporter het gezang in het stadion dirigeerde met een tanden-

borstel die hij toevallig op zak had. Dat sloeg zo aan dat veel fans 

bij de volgende thuismatch ook een tandenborstel meebrachten, 

liefst een gele, want Bodø Glimt is geel. En sindsdien zie je die tan-

denborstels overal in het stadion, bij elke thuismatch…”

Wie waren de plaatselijke helden?

“De voetbalfamilie Berg is enorm bekend in Bodø. Harald Berg is 

een legende. Hij speelde in de jaren 60 en 70 een heleboel inter-

lands voor Noorwegen. Zijn drie zonen waren ook succesvol als 

voetballers, vooral bij Bodø Glimt: Orjan, Runar en Arild, de eerste 

twee waren ook internationals. Haralds kleinzoon Patrick Berg is 

een beetje ouder dan mij, ik speelde met hem bij Bodø en in de 

nationale ploeg.

Bodø Glimt bleef lang een bescheiden club, tot er in 2019 iets 

merkwaardigs gebeurde.

“Voor het seizoen 2019 werden we weer bij de kandidaat-zak-

kers gerekend, ook omdat we weer onze beste spelers hadden 

moeten laten gaan. Maar het liep helemaal anders. Enkele talenten 

uit de academy stroomden door naar de A-ploeg en bleken de top 

van Noorwegen waard. En Kjetil 

Knutsen was dé geschikte trainer 

om de ploeg vooruit te stuwen. 

We eindigden tweede in de 

Eliteserien, na Molde. En alhoe-

wel er voor het volgende seizoen 

2020 weer een paar belangrijke 

spelers vertrokken, deden we 

nog beter dan in 2019. Bodø 

Glimt werd voor het eerst in zijn bestaan kampioen in eerste klasse 

met 19 punten voorsprong op Molde! Vanaf speeldag 2 kwamen 

we op kop en we bleven daar staan tot het einde. We waren met 

drie aanvallers: de Denen Philip Zinckernagel en Kasper Junker en 

ik. Samen maakten we 60 goals! De mensen in Bodø wisten niet 

wat hen overkwam, het was een wonder.”

Jij was natuurlijk een van de sleutelspelers in dat succes, maar 

als er geen corona-epidemie was geweest, zou je dat jaar wel-

licht gevoetbald hebben bij… Cercle Brugge!

“Ja, in het begin van 2020 nam Cercle Brugge contact op. Ze stelden 

een mooi toekomstplan voor, ik wilde graag in het buitenland gaan 

voetballen, de gesprekken waren aangenaam. Maar door corona 

kon ik niet naar België afreizen voor mijn medische en fysieke testen. 

En de mensen van Cercle konden ook niet naar Noorwegen komen 

omdat ze dan eerst tien dagen in quarantaine moesten. Dus bleef die 

transfer wat aanslepen. Intussen begon het seizoen en we wonnen 

“Ik heb geen seconde spijt gehad
van mijn seizoen bij Milan”
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liefst tien keer op rij! Die tiende keer was dan nog tegen de grote 

rivaal Molde, 3-1. Vanaf dat moment raakten wij ervan overtuigd 

dat we kampioen konden worden. We voelden ons zò sterk! Onze 

trainer stuwde ons vooruit, hij was veeleisend, tactisch sterk, een 

enorme motivator. Elke speler wist precies wat hij moest doen. Op 

dat moment nam ik met mijn familie en mijn manager de beslissing 

om bij Bodø Glimt te blijven. Kampioen worden met de club van mijn 

stad, dat kon ik niet laten liggen. En dus zegde ik Cercle Brugge af.”

Op het internet staat ergens dat Erling Haaland je die transfer 

afraadde.

“Helemaal niet. Haaland is een goede vriend en uiteraard een 

ploegmaat bij Noorwegen, maar dat soort beslissingen neem ik 

wel zelfstandig.”

Het gevolg van dat Bodø Glimt-sprookje was wel weer dat de 

beste spelers vertrokken.

“Philip Zinckernagel ging naar Watford, werd dan uitgeleend aan 

Nottingham en speelt nu bij Olympiacos. Kasper Junker vertrok naar 

de Urawa Red Diamonds in Japan. En ik dus naar Milan. De Italianen 

hadden mij al een tijdje in de gaten. Toevallig speelde ik met Bodø 

Glimt in september 2020 een kwalificatiematch Europa League op 

het veld van Milan. Ik scoorde en gaf een assist, we verloren met 3-2. 

Dat gaf blijkbaar de doorslag en Milan bood mij een contract aan.”

Je bleef maar één jaar in Italië, maar toch weiger je dat als een 

mislukt seizoen te beschouwen.

“Het was absoluut een geslaagd seizoen. Ik heb me vanaf seconde 

1 thuisgevoeld bij Milan, ik heb er ongelofelijk veel geleerd en ik 

ben zeer blij dat ik daar heb gevoetbald. Mijn cijfers waren ook 

helemaal niet slecht. Ik speelde een 20-tal wedstrijden, scoorde 

vijf keer en had nog enkele assists. Telkens vanaf links, mijn gelief-

koosde positie.”

Verliep de aanpassing vlot?

“Milan was natuurlijk totaal anders dan Bodø. Bodø is een stad met 

50.000 inwoners, in Milaan wonen meer dan een miljoen mensen. 

Naar Bodø Glimt kwamen er maximaal 8000 mensen kijken, op San 

Siro kunnen er meer dan 70.000 binnen, al was het corona en zat 

het stadion meestal leeg. Dus dat was een aanpassing, maar geen 

probleem. Zlatan Ibrahimovic was de grote leider in de kleedkamer. 

Hij was enerzijds heel veeleisend, maar was ook altijd motiverend 

en steunend voor de jonge spelers zoals ik. Hij is zeker een van 

de allergrootste persoonlijkheden in het internationale voetbal. 
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Het was voor mij een eer en een plezier om met hem de kleedka-

mer te mogen delen. Ook jullie landgenoot Saelemaekers leerde ik 

natuurlijk goed kennen. Ik stal op training elke dag met mijn ogen: 

technisch, tactisch, positiespel. Het niveau was ook enorm hoog. En 

de concurrentie was uiteraard sterk: Rebic, Leao… - dat is normaal”.

En toch verhuisde je al na één jaar naar Frankfurt, waarom?

“Op het einde van het seizoen was ik vooral bankzitter bij Milan. 

Frankfurt deed mij een erg mooi en eerlijk voorstel waaruit ambitie 

sprak. Milan wilde meewerken. Ik werd uitgeleend voor een jaar, maar 

met een optie voor Frankfurt om mij definitief over te nemen. Het 

was uitdrukkelijk van bij het begin de bedoeling dat ik bij Frankfurt 

zou blijven, dat wist ik.”

Ook in de Bundesliga 21-22 stond je vaak op het veld, maar 

mocht je niet altijd starten. En blijkbaar werd je niet op je beste 

positie uitgespeeld?

“Vooral op rechts of centraal achter de spits. Pas op: ik had niets te 

eisen, de trainer beslist en de concurrentie was groot. En ik vond 

het weer een erg prettig en leerzaam seizoen. Op het eind mocht 

ik invallen tijdens de Europa League-finale die Frankfurt won tegen 

Rangers, een fantastisch moment! Maar toen ik bij het begin van dit 

seizoen de indruk kreeg dat ik niet meteen op links zou worden uit-

gespeeld, beslisten we om mogelijk voor een uitleenbeurt te gaan. 

Je hebt maar één loopbaan en het is best dat je elk jaar vooruitgang 

boekt en zoveel mogelijk matchen kan spelen. Standard en KAA 

Gent waren geïnteresseerd, maar ik koos voor Gent omdat ik hier 

een betere indruk kreeg: ik sprak met de trainer en met Andreas 

Hanche Olsen, Gent speelde Europees, het stadion, de trainings-

accommodatie, dat was allemaal top. Frankfurt was bereid tot een 

uitleenbeurt, maar lichtte eerst de optie bij Milan: een bewijs dat 

ze nog altijd alle vertrouwen hebben in mij. Ik heb nog een contract 

tot 2026 bij Eintracht. Mijn iets jongere broer Runar verhuisde trou-

wens naar het Schotse Hibernian begin 2022 en is nu uitgeleend 

aan het Ierse Dundalk”.

Via Andreas wist je al een en ander over KAA Gent.

“Ja, als spelers elkaar ontmoeten bij de nationale ploeg, dan praten 

ze wel over de club waar ze spelen. Dus ik wist al tevoren dat deze 

club een interessante optie was. Ook de stad is blijkbaar zeer mooi, 

maar ik vind voorlopig niet de tijd om die te ontdekken.”

Van Bodø naar Milaan naar Frankfurt naar Gent: dat lukt alle-

maal?

“Scandinaven passen zich makkelijk aan over het algemeen. Wij 

zijn professionals, hardwerkend, nuchter. En ik kan me makkelijk 

bezighouden buiten de trainingen en wedstrijden, daar heb ik geen 

probleem mee. Andreas is een landgenoot, dat is handig, maar ik 

begrijp ook zeer goed Deens, dus praat ik ook veel met Andrew 

Hjulsager.”

Misschien moet je eens kennismaken met Trond Sollied – die 

was hier trainer, maar in de jaren 90 ook bij Bodø Glimt, hij 

woont nog steeds in het Gentse.

“Dat hoorde ik, ja. Sollied is zeker een grote naam in Noorwegen. 

Ik ken ook spelers die hier zijn geweest: Ole Martin Årst natuurlijk, 

Alexander Sorloth, Sigurd Rosted…”

Kan je aannemen dat de verwachtingen voor jou hier hoog zijn, 

tenslotte kom je wel van Milan en Frankfurt…?

“Dat is een stempel die ik wellicht heel mijn loopbaan zal meedragen, 

‘ex-speler van Milan’. Maar dat geeft niet, men mag en moet veel van 

mij verwachten. De verwachtingen zijn terecht. Stress ken ik niet. Ik 

ga er alles aan doen om van dit seizoen een succes te maken, voor 

mezelf en voor de club. En blijven bijleren. In het defensieve werk 

kan ik bijvoorbeeld nog stappen zetten, meer duels winnen. Maar 

mijn offensieve mogelijkheden mogen daar ook niet onder lijden, 

dat offensieve talent heeft me nu eenmaal gebracht waar ik nu ben. 

1-tegen-1-situaties winnen om zo kansen te creëren voor mezelf of 

voor een ploegmaat: dat is mijn talent. Scoren gaat me ook goed 

af, ik heb een zekere coolness voor het doel. Laten we hopen dat 

ik ook voor Gent een pak goals kan maken…”

“Dat Frankfurt de optie lichtte, 
betekent dat ze nog steeds alle 

vertrouwen hebben in mij”
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- In het Iers heet de club Cumann Peile Ruagairi na Seamroige. 

De bijnaam van de club is The Hoops, naar de groene ringen of 

‘hoepels’ op de shirts.

- Het Tallaght Stadium is genoemd naar de wijk in Dublin waarin 

het gevestigd is. ‘Tallaght’ betekent ‘put waarin pestdoden 

worden begraven’.

- De club had tussen 1987, toen ontwikkelaars het vorige stadion 

Glenmalure Park opkochten en afbraken voor bewoning, en 

2009, toen Tallaght de thuisbasis werd, geen eigen stadion. De 

thuismatchen werden afwisselend in allerlei stadions gespeeld.

- Tallaght kan 8000 toeschouwers bevatten. De club kreeg pas 

in augustus van Uefa de toestemming om zijn thuismatchen in 

de groepsfase in eigen stadion te spelen.

- Shamrock heeft min of meer dezelfde groen-witte horizontale 

strepen als Celtic Glasgow. Maar eigenlijk adopteerde Shamrock 

die uitrusting van het bevriende Belfast Celtic, een club die 

verdween in 1949.

- Een shamrock is een klavertje met drie blaadjes, naast de harp 

het symbool van Ierland.

- Toen de club in 2005 virtueel failliet was, werd ze gered door 

een conglomeraat van supporters, ‘members’. Sinds 2016 is 

de club nog altijd voor 50% eigendom van Shamrock Rovers 

Members Club Ltd.

- Toen de supporters de club overnamen, beslisten ze om zwart 

aan te nemen als derde kleur (na groen en wit) om de teloorgang 

van Glenmalure Park te herdenken en om nooit meer een speler 

het nummer 12 te laten dragen, omdat dat nummer verwijst naar 

‘de 12e man’.

Voor het achtste jaar op rij trekken de Buffalo’s 

Europa in. Een record waar we fier op mogen zijn. In 

de  de groepsfase van de UEFA Conference League 

werd KAA Gent als reekshoofd ingedeeld in groep 

F. Daarin nemen we het op tegen het Noorse Molde 

FK, het Ierse Shamrock Rovers FC en het Zweedse 

Djurgårdens IF. De eerste thuiswedstrijd wordt 

afgewerkt op donderdag 15 september.

Europees programma:

8/9: 

15/9: 

6/10: 

13/10: 

27/10: 

3/11: 

(21:00)

(18:45)

(21:00)

(18:45)

(21:00)

(18u45)

Molde FK - KAA Gent 

KAA Gent - Shamrock Rovers 

KAA Gent - Djurgårdens IF 

Djurgårdens IF - KAA Gent 

Shamrock Rovers - KAA Gent

KAA Gent - Molde FK 

Shamrock Rovers FC

PROGRAMMA
CONFERENCE LEAGUE

Ons Europees parcours sinds 2015

15-16: tweede in groepsfase Champions League; 

out in 1/8 finales tegen Wolfsburg

16-17: voorbij twee voorronden; tweede in 

groepsfase Europa League; winst in 1/16 finales 

tegen Tottenham; out in 1/8 finales tegen RC Genk

17-18: out in voorronde Europa League tegen 

Altach

18-19: voorbij één voorronde Europa League; out 

in playoffronde tegen Bordeaux

19-20: voorbij drie voorronden Europa League; 

eerste in groepsfase; out in 1/16 finales tegen 

AS Roma

20-21: voorbij één voorronde Champions League; 

out in playoffronde tegen Dynamo Kiev

21-22: voorbij drie voorronden Conference League; 

eerste in groepsfase; out in 1/8 finales tegen Paok 

Saloniki
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- Opgericht in 1899 is Shamrock de meest succesvolle Ierse 

club ooit met 19 titels, 25 bekers en 76 deelnames aan de 

diverse Europese bekers.

- `De bekendste voetballer die ooit voor Shamrock speelde, 

was Johnny Giles (player-manager van 77 tot 83). De Dubliner 

speelde vele jaren op topniveau bij Man United en Leeds.

- Cristiano Ronaldo speelde zijn allereerste wedstrijd, een 

oefenmatch, voor Real Madrid op 20 juli 2009 op het veld van 

Shamrock Rovers. Het werd 0-1 met een goal van Benzema na 

88’. Real had die zomer een oefenkamp ingepland in Ierland, 

met het vijfsterrenhotel Carton House als thuisbasis.

- Shamrock telt bijna alleen Ierse spelers. Grootste aanwinst 

Molde FK 
- De stad Molde telt iets meer dan 30.000 inwoners. Molde wordt 

de Rozenstad genoemd wegens zijn vele rozentuinen die mogelijk 

zijn door het gematigde zeeklimaat aan de zuid-westkust van 

Noorwegen. In de winter vriest het er zelden, in de zomer is het 

er 15 graden gemiddeld.

- Molde ligt 500 km noordelijker dan Oslo, maar behoort toch 

nog tot het zuiden van Noorwegen.

- De club telt een paar gelijkenissen met KAA Gent: de clubkleuren 

zijn blauw-wit en het duurde lang (voor Molde tot 2011) eer er 

een landstitel werd behaald. 

- Ole Gunnar Solskjaer is sterk met Molde FK verbonden: hij 

speelde er net voor hij naar Manchester United verhuisde en 

hij was er twee keer trainer. Hij leidde Molde in 2011 en 2012 

dit seizoen was spelverdeler Jack Byrne, geboren in Dublin, die 

zijn opleiding genoot bij Manchester City maar nu zonder club zat.

- Shamrock kon zich als Iers kampioen niet plaatsen voor de Europa 

League na een 4-0 verlies bij het Hongaarse Ferencvaros. Maar het 

won dit seizoen wel alle vier zijn Europese thuiswedstrijden: tegen 

Hibernians (3-0), tegen Ludogorets (2-1), tegen Shkupi (3-1) en 

tegen Ferencvaros (1-0). Tallaght staat in Ierland bekend als een 

‘oninneembare vesting’.

- In het doel staat Alan Mannus, 40 jaar oud! Hij werd geboren in 

Canada, maar als kind al verhuisde hij met zijn ouders naar Noord-

Ierland. 

tweemaal naar de kampioenstitel. Daarna werd Molde nog twee 

keer kampioen, in 2014 en 2019.

- De voorbije twee seizoenen eindigde de club telkens tweede in 

de Eliteserien na Bodo Glimt, de ex-club van Jens Petter Hauge.

- Molde FK speelt in het Aker Stadion, op kunstgras, met een 

capaciteit van een dikke 11.000 toeschouwers. Het stadion bevindt 

zich op letterlijk 50 meter van de Moldefjord, een brede fjord die 

uitmondt in de Noorse Zee.

- De huidige trainer, al sinds 2018, is Erling Moe. Die kende al 

behoorlijk wat succes met de landstitel in 2019, twee tweede 

plaatsen in 2020 en 2021 en een schitterende Europese campagne 

in 20-21 met kwalificatie voor de 1/16 finales van de Europa League.

- Molde kon zich dit seizoen vlot plaatsen voor de groepsfase van 

de Conference League door Elfsborg, Kisvarda en het Oostenrijkse 

Wolfsberger opzij te zetten. Het scoorde in zes duels liefst 14 keer!

- Ex-Buffalo Petter Rudi speelde drie periodes voor Molde tussen 

1991 en 2006.

- Met invallersdoelman Alex Craninx speelt er één Belg bij Molde. 

Craninx (26) werd geboren in Spanje, genoot een deel van zijn 

opleiding bij Real Madrid en belandde in 2018 bij Molde dat hem 

vorig seizoen uitleende aan Seraing, meteen de eerste keer dat 

hij in de Belgische competitie actief was. Hij was wel enkele keren 

Belgisch jeugdinternational.

- De blikvanger van de ploeg is de 19-jarige Ivoriaanse spits Datro 

Fofana. Hij scoort in de lopende Noorse competitie in de helft van 

de wedstrijden waaraan hij deelneemt. Veel clubs uit o.a. België en 

Frankrijk toonden al hun interesse. Fofana komt uit de school van 

Marco Né, ooit lid van de Ivoriaanse voetbalacademie van Beveren.

- Erling Haaland, de superster van Manchester City, speelde van 

2017 tot 2019 bij Molde, voor hij naar Salzburg en daarna naar 

Dortmund trok. Haaland werd in 2000 geboren in het Engelse Leeds 

waar zijn vader Alfie toen voetbalde. Zijn eerste club in Noorwegen, 

als zesjarige, was Bryne FK.
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Djurgardens IF
- De club is genoemd naar een wijk in Stockholm, een schiereiland 

bijna volledig omgeven door water, waar Djurgardens IF in 1891

in een plaatselijk café werd opgericht. De naam van dit stadsdeel

betekent ‘dierenpark’, wat verwijst naar het vroegere koninklijke

jachtdomein.

- Djurgardens speelt sinds 2013 op kunstgras in de Tele2 Arena in 

zuidelijk Stockholm. Het stadion kan naar wens volledig worden

overdekt met een uitschuifbaar dak. Voor de wedstrijden van

Djurgardens en Hammerby kan het 30.000 toeschouwers bevatten, 

voor popconcerten nog 10.000 meer. Onder meer Avicii, Adele, The 

Rolling Stones, Paul McCartney, Bon Jovi, Rihanna en Madonna

hebben er opgetreden.

- De club wordt in de Zweedse media vaak afgekort tot Dif.

- De ploeg wordt sinds 2018 merkwaardig genoeg geleid door twee 

trainers in een dubbelrol: Kim Bergstrand en Thomas Lagerlöf.

Bergstrand verwees in een interview in 2021 naar de Duitse manier 

van leidinggeven in de jaren 30 en 40 als iets “waar we kunnen

van leren”. Hij werd er hard voor aangepakt en moest zijn excuses 

aanbieden.

- De club behaalde twaalf Zweedse titels, de laatste in 2019. 

- Djurgardens kwalificeerde zich pas dit jaar voor de eerste keer

voor een Europese groepsfase door Rijeka, het Roemeense Sepsi 

en Apoel uit te schakelen. Het scoorde in die zes duels 15 keer!

- Djurgardens heeft een fanatiek publiek. De belangrijkse

supportersclub is Järnkaminerna, de ‘ijzeren stoof’. Die is zo 

genoemd naar de vroegere eerste clubkleuren: donkerrood en 

blauw gestreept, met een gelijkenis van een brandende stoof. 

Järnkaminerna is ook de bijnaam van de club zelf.

- De club speelt nu in hemelsblauwe en donkerblauwe strepen en 

wordt daarom ook Blarendärna genoemd (‘blauwe strepen’).

-Hun grootste rivaal in Zweden is de naburige club AIK – samen

vormen ze de meest succesvolle clubs in het Zweedse voetbal. Ook 

de duels met Hammarby (de derde club uit Stockholm) zijn vurig, al 

spelen de twee clubs in hetzelfde stadion.

- Twee ex-Buffalo’s voetballen bij Djurgardens: verdediger en

aanvoerder Magnus Eriksson (32, enkele maanden in Gent in 2012)

en linksbuiten Gustav Wikheim (29, ook maar enkele maanden in

Gent in 2016). De Zambiaanse middenvelder Emmanuel Banda

speelde nog een tijd voor Oostende.

- Spits Victor Edvardsen is in het lopende seizoen de meest

opvallende speler van de ploeg met een pak goals èn assists. Dat

is merkwaardig omdat Edvardsen op zijn 26 voordien alleen nog

succesvol was bij kleinere clubs en dus ook nooit international was.

Wim De Bock

Voor alle info over een Europees abonnement of 

matchtickets voor deze wedstrijden, kan je terecht 

op onze website of aan onze loketten.
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‘Ben Bundervoet’ klinkt vooral alle Lochristinaars bekend 

in de oren, maar ‘Buffalo Ben’ kent gewoon iedereen in 

de KAA Gent-familie. Ben is, in zijn indianenkostuum, 

al iets meer dan 20 jaar de mascotte van de club. Sinds 

2010 wordt hij vaak vergezeld door Melissa Joos, zijn 

vrouwelijke collega. Ben is een hondstrouwe Buffalo-fan 

en voorzitter van supportersclub Picasso Indians, maar 

hij heeft energie voor nog zoveel meer…

Het begon op 19 januari 2002. Ben was lid van de toenmalige 

supportersclub ’t Kliekske in Destelbergen, met café Ter Linde als 

thuisbasis. 

“Wij mochten voor een thuismatch de aftrap geven met de 

supportersclub. Iemand kwam op het idee om mij te verkleden 

als indiaan. Dat viel zodanig goed in de smaak, dat Patrick Lips 

mij voorstelde om vaker in zo’n indianenkostuum wat ambiance 

te komen brengen in het Ottenstadion. Al snel was ik bij àlle 

thuismatchen present om het publiek wat te entertainen voor en 

na de match en tijdens de rust. Ik heb in al die jaren nauwelijks een 

wedstrijd gemist, of het moet zijn dat ik eens met vakantie was of 

net een operatie had ondergaan. Om de zoveel jaar heb ik wel een 

nieuw kostuum nodig, wanneer het vorige tot de draad versleten is.”

Ben is als mascotte intussen overal bekend, tot ver buiten Gent. Zelfs 

tot in het Vaticaan, want bij de Europese verplaatsing naar AS Roma 

slaagde hij erin een audiëntie bij paus Franciscus te versieren. Het 

tekent de man die schijnbaar meer dan zeven dagen in zijn week 

zitten heeft. Anders is het niet te verklaren hoe hij al zijn activiteiten 

met elkaar kan combineren.

- Om te beginnen heeft hij zelf ook gevoetbald, tot zijn 46e. “Ik ben 

pas vorig jaar gestopt bij de zondagreserven van Lochristi na een 

zwaar kruisbandletsel. Ik was een goaltjesdief, maximumniveau 

tweede provinciale.”

- Daarnaast toont hij zich een superatleet: “Ik heb op de fiets alle 

bekende beklimmingen gedaan zoals men die kent uit de Tour de 

France. Ik liep de Ironman-triatlon van Nice. En ik heb twee keer 

de Marathon des Sables gelopen (een zesdaagse ultraloop in de 

woestijn van Zuid-Marokko), de tweede keer in april van dit jaar. Ja, 

ik heb goede sportgenen, blijkbaar.”

- Uiteraard is er zijn job in de horeca. Hij runt met zijn compagnons 

Martin en Dorien café Picasso in Lochristi én en met Martin ook nog 

frituur Papas naast de deur. Allebei 7/7 open! “Dat blijft mijn hoofdjob. 

Elke dag, en zeker ’s avonds, vind je mij wel in een van de twee zaken”. 

- Hij organiseert graag evenementen, zoals ‘de Rode Duivels op 

groot scherm’ (Picasso Village), of festivals, of diners

- Hij verschijnt al eens op televisie. Zoals in 2007 in Big Brother, in 

2011 bij De Pedaalridders en in 2015 in Komen Eten.

- Hij is mede-oprichter van de Flo Boys, de kersverse supportersclub 

van profwielrenner en Lochristinaar Florian Vermeersch. Met de 

club volgde hij de coureur zelfs tot in de Tour.

Indians

20 JAAR
BUFFALO BEN

“Ik draag op mijn manier de club  
  op een positieve manier uit”

Ben Bundervoet is voorzitter van supportersclub Picasso 

Indians, is atleet en wielertoerist, runt twee horecazaken 

en zit nooit stil…
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En toch heeft hij dus, naast dat alles, nog tijd over om supporter 

te zijn van KAA Gent én overal op te duiken als mascotte. “Onze 

supportersclub, de Picasso Indians, telt gemiddeld zo’n 100 leden. 

Er zijn zeker voordelen om lid te worden van een supportersclub. 

Enerzijds het praktische: via de bus kan je dan mee naar alle 

uitwedstrijden. Je krijgt ook voorrang als er veel vraag is naar 

bv. tickets voor de bekerfinale of een Europese match. Maar nog 

belangrijker is de vriendschap, de ambiance, de gezelligheid die 

je meemaakt om samen met een bende medesupporters naar 

wedstrijden te gaan, etentjes te houden, samen iets te gaan 

drinken… Voor het lidgeld (amper 15 à 20 euro, en dan krijg je er 

nog een cadeautje bij) moet je ’t niet laten en het busgeld is ook al 

zeer democratisch.”

Buffalo Ben duikt niet alleen op bij de wedstrijden van KAA Gent. 

“Tientallen keren per jaar doe ik mijn opwachting als mascotte waar 

ze mij vragen: trouwfeesten, communiefeesten, verjaardagsfeesten, 

zelfs pensioenfeesten en begrafenissen, in het kinderziekenhuis 

ook. Mijn ‘personage’ is zeer geliefd bij kinderen, dat valt op. Ik vind 

dat allemaal tof om te doen, als ik er de tijd voor vind. Ik draag op 

die manier de club op een positieve manier uit, en misschien slaag 

ik er ook wel in om kinderen supporter te laten worden van de club. 

Alles voor de Buffalo’s!”

Ben vindt het een hele eer om als mascotte ‘tussen de spelers’ 

te mogen staan. “Dat is toch uitzonderlijk, dat ik dat elke keer van 

zo dichtbij mag meemaken. Een privilege! Je leert de spelers ook 

wel een beetje beter kennen op die manier. Zo heb ik heel goede 

herinneringen aan Bernd Thys, Wouter Vrancken, Adekanmi 

Olufade, Eli Coulibaly… In de huidige spelersgroep zijn bijvoorbeeld 

Matisse Samoise en Alessio Castro-Montes altijd heel vriendelijk. 

Ik ontmoet die gasten ook buiten het stadion, bij meet-and-greets, 

op de ploegvoorstelling tijdens de Gentse Feesten, zelfs tot bij 

kinesist Frank Wezenbeek zie ik ze. Maar dat wil niet zeggen dat ik 

mijn grenzen niet ken. Zeker voor de match en tijdens de rust ga 

ik ze nooit aanspreken of storen, dan moet alle concentratie naar 

de wedstrijd gaan.”

Klassiekers

Hoe zou hij zichzelf omschrijven als supporter? “Fanatiek, strijdend 

voor de ploeg, niet te veel neuten en zagen. Het is zeker een goede 

zaak dat de club probeert om via de Supportersraad de band met 

de fans beter te maken. Zo’n overlegplatform was welkom. Maar 

het allerbelangrijkste in voetbal blijven toch de resultaten. Als ik zelf 

terugdenk aan mijn mooiste momenten als supporter, dan blijven 

dat toch de triomfantelijke klassiekers: de titelmatch tegen Standard, 

de Europese stunt op Wembley tegen Tottenham, de bekerfinales 

en de grote zeges tegen Club Brugge. Dit seizoen zie ik het wel 

zitten, ook al was het nieuws van Tarik verschrikkelijk. PO1 halen 

moet ons altijd lukken, zeker met een coach als Hein die volgens 

mij de beste trainer is bij KAA Gent van de laatste twintig jaar. Hij 

is ook een zeer sympathieke man met het hart op de juiste plek en 

echt geïnteresseerd in het leven en welzijn van werkelijk iedereen 

die bij de club werkt en betrokken is.”

Wim De Bock

20 JAAR
BUFFALO BEN
Ben Bundervoet is voorzitter van supportersclub Picasso 

Indians, is atleet en wielertoerist, runt twee horecazaken 

en zit nooit stil…
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Naam: Tom Vandenbulcke 

Geboren: 1978, Izegem 

Woont in: Pollare (Oost-Vlaanderen) 

Functie: communicatiemanager sinds 1 april 2022

DE VOETBALLER

“Ik voetbalde als jonge gast bij onze plaatselijke club, KFC Izegem, 

als centrale middenvelder. Bo Braem (eind jaren tachtig nog speler 

en even zelfs trainer bij AA Gent, maar jammerlijk overleden in 

2005) was trainer bij Izegem in vierde klasse toen ik als 18-jarige 

kwam aankloppen bij het eerste elftal. Probleem was dat ik in Gent 

communicatie ging studeren en daar op kot ging, en dus tijdens 

de week niet met Izegem kon trainen. Braem vroeg daarom aan 

toenmalig jeugdcoördinator Piet Demol of ik op maandag met de 

UEFA-juniores van AA Gent mocht meetrainen. Zo heb ik één jaar 

met AA Gent getraind, aan de Warmoezeniersweg, zij het dus nooit 

een match voor Gent gespeeld. Een van mijn ploegmaats was Pieter 

Collen die later prof werd en onder meer bij Feyenoord speelde. 

Ook Fredje Dupré, nu nog altijd actief bij de club, trainde soms met 

ons mee. Ik heb in dat jaar bij AA Gent enorm veel bijgeleerd, het 

niveau daar was een stuk hoger dan bij de jeugd van Izegem. Maar 

de combinatie met studeren en daarna werken was onhoudbaar. 

Ik ben vrij vroeg gestopt met voetballen en stapte daarna over op 

minivoetbal, recreatief.”

DE JOURNALIST

“Ik ben in Gent afgestudeerd met als eindwerk ‘De miljardendans 

rond de televisie-voetbalrechten’ en met een stage bij de radio 

van Sporza. Dat was net in de periode van Euro 2000. Veel werk 

op de redactie dus en ik voelde mij onmiddellijk in mijn sas. Ook 

TOM VANDENBULCKE:  
‘DE BAND MET DE SUPPORTER NOG VERSTERKEN’
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de VRT was blijkbaar tevreden, want ik mocht blijven. Ik kwam 

in een nest van zeer onderlegde radiosportjournalisten terecht: 

Luc Van Langenhove, David Naert, Dirk Gerlo, Carl Berteele, 

Christophe Vandegoor, Peter Vandenbempt. Jan Wauters was net 

met pensioen. 22 jaar heb ik met veel plezier voor Sporza radio 

gewerkt. Meestal als presentator in de studio, maar af en toe ook 

als commentator bij live wedstrijden. Zo becommentarieerde ik in 

2019 Parijs-Roubaix, toen Gilbert won, samen met José De Cauwer. 

Ik versloeg ook enkele WK’s baanwielrennen en de Zesdaagse van 

Gent. In het voetbal heb ik de beste herinnering aan het commentaar 

bij een bekerwedstrijd in 2014: Olsa Brakel – Westerlo 6-1, het 

‘mirakel van Brakel’. Ik was als journalist zoals de modale Vlaming: 

koers én voetbal vond ik even spannend en mooi. Voetbal was mijn 

eerste liefde en Maradona mijn groot idool, maar de liefde voor de 

fiets was later even hevig.”

DE SPRONG

“Ik was mijn job bij de radio zeker niet beu. Ik zat er in een veilig nest, 

in mijn comfortzone, intussen samen met David Naert als dienstchef. 

Ik kon er gerust tot het einde van mijn werkend leven gebleven zijn. 

Maar toen diende zich een kans aan voor iets heel anders. Ik had 

Ivan De Witte al een paar keer geïnterviewd en we hadden toen 

al wat gedachten uitgewisseld over communicatie. AA Gent was 

een club die ik van nabij volgde. Ik kende hier mensen, ik had ook 

in Gent gestudeerd, ik kwam regelmatig in het stadion. Er was dus 

zeker affiniteit. Natuurlijk was ik verrast toen ik het voorstel kreeg 

van de voorzitter om hier te komen werken. Maar al onmiddellijk had 

ik er enorm veel goesting in. Ik besefte dat ik bij de VRT gebeiteld 

zat en dat een job in het voetbal veel minder zekerheid bood. Maar 

anderzijds was de verleiding groot om iets anders te gaan doen. Ik 

voelde: als ik nu de sprong niet waag naar iets nieuws, dan misschien 

nooit meer. Ik zegde toe en in april ben ik begonnen. Vijf maanden 

later zijn de goesting en het enthousiasme nog altijd even groot. 

Mijn grote geluk is ook geweest dat ik meteen met de ploeg en de 

supporters de zege in de Beker van België mocht vieren. Dat gaf 

een geweldige drive om er tegenaan te gaan!”

DE SUPPORTERS

“Ik hoop dat de supporters intussen al gemerkt hebben dat we 

de communicatie proberen te verbeteren. Maar we zijn er nog 

niet, er ligt nog enorm veel werk op de plank. Een van mijn grote 

uitdagingen is om de band met de supporters nog te versterken. 

Ik probeer dat onder andere door een vast aanspreekpunt te zijn. 

Via Twitter, Facebook, e-mail of zelfs per brief bereiken supporters 

mij met vragen of kritische bedenkingen. Ik probeer die allemaal te 

beantwoorden, of het nu gaat om ticketing, het sportieve of andere 

zaken. Ik loop na wedstrijden ook graag eens rond in de promenade 

waar supporters mij persoonlijk aanspreken. Daar kruipt veel tijd 

in, ik sta ermee op en ik ga ermee slapen, maar dat is nu eenmaal 

mijn job. Communicatie is voor een belangrijk deel: antwoorden 

op vragen. 

Ik probeer onze fans ook meer te betrekken bij de club. Bijvoorbeeld: 

door hen te laten stemmen wie de beste speler van de voorbije 

maand was en door die trofee door één van hen te laten 

uitreiken aan die speler. Uiten ze hun ongenoegen over te veel 

zondagavondmatchen? Dan laat ik weten dat we bij de Pro League 

aandringen om ons daarvan zoveel mogelijk te sparen, en dat is 

nog gelukt ook. De pas opgerichte Supportersraad wordt ook een 

instrument tot wederzijdse dialoog. 

Gaandeweg streef ik ernaar dat wij na enkele mindere jaren de harten 

van veel supporters kunnen terugwinnen. Dat die eendrachtige 

euforie van na de landstitel weer terugkeert. Dat doe je niet in 1-2-3, 

dat wordt een proces van langere tijd, maar ik geloof dat het kan, en 

dat de tribunes ook weer voller zullen lopen. Het Gentse publiek is 

trots, kritisch en veeleisend, dat mogen ze zijn. Ze hebben als het 

ware ‘het recht om te neuten’. En als we verliezen, verwacht ik ook 

niet dat ze de polonaise dansen. Maar het is toch mijn doel om dat 

positieve gevoel rond de club helemaal te herstellen.”

DE UITDAGING

“We staan voor heel wat uitdagingen in de communicatie rond 

KAA Gent. Onze activiteiten op het vlak van social media waren al 

goed, die proberen we nog te versterken, met de middelen die we 

hebben. Wat dat betreft hoop ik dat we onze dienst in de toekomst 

nog wat kunnen uitbreiden, maar ik ben alvast heel blij met de 

collega’s die ik hier aantrof. Ze werken hard en zijn echte Buffalo’s. 

We moeten het communicatiedepartement van de club zien als 

een mediabedrijfje. Via dat bedrijf draagt de club zijn identiteit 

uit, bepalen we onze eigen agenda, zonder daarom alle ruimte 

weg te nemen bij de klassieke media. Ook de kranten willen hun 

deel van de informatiekoek, dat moeten we respecteren, dat is een 

noodzakelijk evenwicht. 

We willen sneller en opener communiceren, ook als het gaat over 

transfers bijvoorbeeld. Zie ik een bepaald fake news steeds weer 

terugkeren, dan ga ik dat rechtzetten. Strijkt er een nieuwe speler 

bij ons neer, dan stellen we die voor, graag mét toelichting van onze 

hoofdscout Samuel Cardenas. Al onze persconferenties worden 

via Facebook live bij de supporters thuis gebracht. Voorts heeft 

onze website een aparte plaats om alle vragen van supporters te 

beantwoorden: ons Help Center. Maar dat wordt nog te weinig 

gebruikt, daar moeten we méér mensen naartoe krijgen. We werken 

er ten slotte ook aan om onze app steeds beter te maken.

Open, positieve en boeiende communicatie moet de regel worden. 

De uitdaging blijft om dat vol te houden ook als de resultaten 

tegenvallen. Dat is zo kenmerkend aan voetbal: hoe goed je ook 

werkt, als er op het veld niet gewonnen wordt, stuit je vanzelf op 

weerstand. En als je wint, lijkt alles soms rozengeur en maneschijn. 

De sportieve resultaten bepalen in heel sterke mate de sfeer in en 

rond en de perceptie van een club. Dat geldt ook voor de voetbalpers. 

Als je wint, krijg je aandacht en positieve commentaren. Maar als je 

verliest, verlies je ook ruimte in de media, en krijg je kritiek. Dat is 

het lot van werken in het topvoetbal. 

Maar dat mag ons er niet van weerhouden om die vernieuwing in 

de communicatie te blijven aanhouden. Het is niet altijd gemakkelijk 

om vastgeroeste gewoontes te veranderen, maar het loont wel 

de moeite. KAA Gent is een prachtclub, met een schitterend 

stadion, een fantastische oefen- en jeugdaccommodatie, een 

sterk verbeterde jeugdwerking, een getalenteerde spelersgroep, 

fanatieke supporters. In deze club zit zoveel potentieel! De voorbije 

maanden zijn voor mij een rollercoaster geweest, het werk stopt 

nooit en ik kan moeilijk loslaten, dat is hoe ik ben. Maar na 22 jaar bij 

de radio wil ik gerust nog eens 20 jaar bij deze heerlijke club werken. 

Elke positieve reactie die ik krijg, geeft mij de motivatie om er elke 

dag weer tegenaan te gaan.”

Wim De Bock
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Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken?

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet.

Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten

Bij DSM Keukens vindt u intelligente 
apparatuur die uw keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan uw behoeften. 
Aangezien u uw keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan uw behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en trucs, maar ook veel kleine details die uw 
keuken net dat beetje extra geven.

Perfect op maat

Aangezien je jouw keuken (bijna) dagelijks 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect op jouw wensen afgestemd is. Een 
werkblad op ergonomische hoogte of een 
vaatwasser met comfortlift sparen jouw 
rug. Bij DSM Keukens kan er altijd iets 
meer. Denk bijvoorbeeld aan een brede 
balansdeur in precies dezelfde stijl als de 
kolomkasten. Of een oven met deur aan de 
binnenzijde van het kookvlak. Discreet en 
stijlvol.

Een harmonieuze binnenhuisarchitectuur

Natuurlijk is het belangrijk dat uw keuken 
past bij de rest van uw interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 

DSM Pro

Wilt u meerdere keukens tegelijk 
kopen? Dan is DSM Pro, het nieuwe 
keukenassortiment, iets voor u. DSM 
Keukens gelooft in long-term partnerships 
en heeft een speciaal team samengesteld 
om deze projecten op te volgen. 

Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM Pro

2 JAAR 
PRIJSVAST

www.dsmkeukens.be |  #dsmkeukens
De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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en heeft een speciaal team samengesteld 
om deze projecten op te volgen. 

Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM Pro

2 JAAR 
PRIJSVAST

www.dsmkeukens.be |  #dsmkeukens
De SchepperDe Schepper- - MartensMartens

OPEN OP
ZONDAG
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O�cial teamwear supplier 
KAA Gent

For world champions, cup winners and everyday heroes. 
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O�cial teamwear supplier 
KAA Gent

For world champions, cup winners and everyday heroes. 

Gedroogde ham - 100% natuurlijk

www.ganda.be

Ganda Ham is een 100% Belgische en 100% natuurlijk gedroogde ham. 
Dat betekent dat er voor de productie slechts 3 ingrediënten gebruikt 

worden: Belgisch varkenvlees, zeezout en ... tijd. 
Er worden geen bewaarmiddelen, smaak- of kleurstoffen toegevoegd. 

Het ambachtelijk proces van het droogzouten en de natuurlijk rijping 
hebben een specifiek en rijk aroma als resultaat.

A4_AD_Ganda Ham_NL.indd   1A4_AD_Ganda Ham_NL.indd   1 5/09/2022   13:315/09/2022   13:31
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Meer Buffalo dan Dominique 
Reyns (52) kan je nauwelijks 
zijn. Enerzijds is ze al levenslang 
een hevig supporter en is ze er 
alle wedstrijden bij samen met 
de Arteveldeboys van Laarne. 
Anderzijds is zij al een paar 
decennia dé drijvende kracht 
achter het vrouwenvoetbal in 
Gent. Als voorzitster is Dominique 
dus zowat ‘de Ivan De Witte’ van 

de KAA Gent Ladies. Al loopt het pad van de Ladies 
momenteel niet over rozen, Dominique Reyns versaagt 

niet: “We gaan door!”.

Al 30 jaar werkt Dominique Reyns als personal assistant voor het 

advocatenkantoor Allen&Overy. In al die tijd was ze tegelijk met 

vrouwenvoetbal bezig. Eerst als speelster, bij VK Tijl / DVK Gent en 

bij Cercle Melle / Melle Ladies. Die laatste clubs trok ze van ‘puur 

voetballen voor het plezier’ op tot in tweede nationale, door hard 

werk op én naast het veld. 

“Toen was het tijd voor een volgende stap”, zegt ze. “We verloofden 

ons in 2012 met KAA Gent, met de mannenclub dus. Destijds 

schepen Christophe Peeters heeft zich daar hard voor ingezet. 

Eerst bleef het bij een wat losse samenwerking, maar toen we ons 

in 2013 wilden inschrijven voor de Women’s BeNe League die in 

2012 was opgericht, bleek dat dat alleen kon als we een echte 

fusie aangingen met KAA Gent. En zo geschiedde. Sindsdien zijn 

wij dus de KAA Gent Ladies en die naamsverandering heeft veel 

veranderd voor ons. ‘Melle’, dat leek nog provinciaal, ‘KAA Gent’, dat 

was nationaal! Met die naam wek je veel meer belangstelling op.”

Speelsters weg

Het parcours van de Ladies sindsdien was succesvol. Tweemaal 

bekerwinst, eens vice-kampioen, twee jaar geleden derde. Vorig 

seizoen slaagde KAA Gent Ladies er echter net niet in om zich te 

plaatsen voor Playoff 1. Bovendien was het ook het afscheidsjaar van 

coach Dave Mattheus die liefst zes jaar hoofdtrainer was geweest 

van het vrouwenteam. Zo werd het een beetje een seizoen in mineur, 

zeker toen bleek dat heel wat titularissen andere oorden opzochten. 

Dominique: “Anderlecht, Leuven, Club Brugge, Nederland… 

kwamen enkelen van onze beste speelsters weghalen. Een serieuze 

opdoffer! Onze financiële mogelijkheden zijn duidelijk beperkter 

dan die van die andere clubs. Van een of andere transfersom of 

opleidingsvergoeding was helaas geen sprake. De meesten van de 

vertrokken speelsters waren einde contract en dus was er ook geen 

contractverbrekingsvergoeding. Gevolg: onze spelersgroep werd 

“WIJ ZIJN EEN
OPLEIDINGSCLUB”

KAA Gent Ladies en voorzitster Dominique Reyns 

gaan met superjonge spelersgroep voor Playoff 1
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flink uitgedund. We bleven niet bij de pakken zitten en bouwden aan 

een nieuwe ploeg, met heel veel jonge speelsters. De gemiddelde 

leeftijd van onze huidige groep is 19,5 jaar…”

KAA Gent Ladies heeft een uitstekende werking. Dat geldt voor het 

eerste elftal dat in de Superleague uitkomt, met ruime coaching, 

medische ondersteuning, een professionele begeleiding… En dat 

geldt zeker ook voor de jeugd. “Wij zijn een opleidingsclub”, zegt 

Dominique. “Dat is onze sterkte – op het EK voor vrouwen in juli 

zaten in de Belgische selectie heel wat speelsters die bij ons mee 

zijn opgeleid. Anderzijds zorgt dat ervoor dat financieel krachtiger 

clubs onze grootste talenten komen weghalen. Daar leven we mee.”

Nieuwe wind

Naast de eerste ploeg telt KAA Gent Ladies dit seizoen ook een 

beloftenploeg in eerste nationale (die vorig seizoen overigens 

kampioen werd daar), twee U15-ploegen, één U13 en één U12. 

Via scouting en talentendagen worden jonge talenten uit de brede 

regio vanaf de U12 naar de club 

gelokt. De eerste ploeg speelt 

zijn wedstrijden nog steeds in 

het Oefencomplex KAA Gent 

Oostakker, de jeugdploegen 

spelen in Wondelgem. De nodige 

budgetten worden verzameld via 

sponsoring, catering, eetfestijnen en de ondersteuning van KAA 

Gent. Geen profs bij de speelsters, alleen amateurs en semi-profs (bij 

die laatsten ook enkele Nederlandse meisjes). De meeste speelsters 

studeren nog.

Ondanks het verlies van een hele reeks belangrijke pionnen (Nicky 

Evrard, Shari Van Belle, Lore Jacobs, Silke Vanwynsberghe, Féli 

Delacauw, Lobke Loonen, Lyndsey Van Belle…) blijft Dominique 

Reyns toch ambitieus. “Er waait duidelijk een nieuwe wind doorheen 

de spelersgroep door de komst van onze nieuwe trainer, Jorn Van 

Ginderdeuren. Onze groep is onervaren, maar wel heel getalenteerd 

en vooral ook gemotiveerd. Ik geloof dus dat we Playoff 1 kunnen 

halen, die zal dit seizoen trouwens bestaan uit zes clubs ipv vijf. Een 

viertal keer per jaar komt onze wedstrijd live in beeld bij Eleven. En 

we mogen ook al eens in de Ghelamco Arena voetballen, dit jaar 

zal dat op 17 december zijn, tegen Zulte Waregem. Iedereen daar 

welkom! Voor onze speelsters en voor mij persoonlijk is het een 

fantastische belevenis om eens in zo’n stadion te mogen spelen.”

Modelclub

Het EK voor vrouwen in Engeland 2022 was een succes en wekte 

redelijk veel belangstelling. Het vrouwenvoetbal kampt nog met een 

hele achterstand, maar de evolutie is positief. “Qua werking mag 

KAA Gent Ladies een voorbeeld zijn voor veel clubs, denk ik”, meent 

Dominique. “Maar opdat het vrouwenvoetbal nog meer stappen 

vooruit zou zetten op het vlak van kwaliteit, professionalisering 

en exposure (televisie, media), 

zullen er meer financiële middelen 

nodig zijn. Die moeten komen 

van ticketing, uitzendrechten 

en sponsoring. Maar die volgen 

dan weer de mate van kwaliteit 

en exposure, dat is zowat een 

vicieuze cirkel. We blijven echter niet bij de pakken zitten. Ik doe 

dit al lange tijd, maar ik voel me nog fris. Samen met mijn collega’s 

bestuursleden (we zijn met drie vrouwen en drie mannen die zich 

100% voor de club inzetten) en Lucas Algoed (sales & business 

officer bij KAA Gent) die vanaf dit seizoen als commercieel manager 

zal fungeren, blijven we ijveren om van de Ladies een modelclub 

te maken.”

Wim De Bock

“Wij zijn qua professionele werking 
een voorbeeld voor veel clubs”
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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MATEN. MAKKERS. BUFFALOOO’S !

Bier met liefde gebrouwen, drink je met verstand.

Maes_0238_Annonce_KAA_Gent.indd   1Maes_0238_Annonce_KAA_Gent.indd   1 11/12/20   15:1611/12/20   15:16
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KAA GENT FOUNDATION

In 1891 werd in de omnisportvereniging Association 

Athlétique La Gantoise een fietsafdeling opgericht, de 

‘Section Vélocipédique’. Op haar hoogtepunt waren 60 

wielrenners lid. Nog voor de Eerste Wereldoorlog begon, 

hield de fietsafdeling op te bestaan. En toch zijn we 

vandaag de grootste wielerclub van het land.

Sinds de opening van de Ghelamco Arena heeft de KAA Gent 

Foundation in samenwerking met de Fietsersbond er alles aan 

gedaan om het fietsen naar het stadion te bevorderen. Fietsen is 

gezond, het is goed voor het klimaat en het draagt bij tot een betere 

doorstroming van andere vervoersvormen rond het stadion.

1 op 4 supporters komt met de fiets

Tijdens de wedstrijd van 28 augustus werd het aantal fietsen rond 

de Ghelamco Arena geteld. Daarbij werd ook in kaart gebracht hoe 

goed de fietsenstallingen worden gebruikt.

Eerst het goede nieuws. 3.317 KAA Gentsupporters kwamen met 

de fiets naar het stadion! Een overweldigend aantal, zeker als je 

weet dat er 13.322 Buffalo’s aanwezig waren. Dat betekent dat 1 

op 4 supporters de fiets nam. Geen enkele voetbalclub in Europa 

doet dit ons na.

3488 fietsenstallingen: gebruik ze!

Toch is er een werkpuntje. Van de 3488 fietsenstallingen rond 

het stadion wordt bijna de helft (46%) niet gebruikt, zo bleek ook 

tijdens de telling.

Op het grasveld voor het stadion werden 1014 fietsen buiten de 

voorziene stallingen geplaatst. Vlakbij, op en onder de parking van 

de Brico Plan It, waren er nog 987 stallingen beschikbaar. Ook de 

fietsenstallingen naast Zwart-Wit worden onvoldoende benut. Daar 

bleven 692 stallingen leeg.

Met zoveel fietsinfrastructuur in de buurt is het jammer dat fietsen 

aan palen en hekkens worden vastgezet. Het stallen van de fiets 

buiten de fietsenstallingen vormt vaak een belemmering voor 

andere fietsers, voor de organisatie van de voetbalwedstrijd en 

voor veiligheids- en evacuatiewegen rond het stadion. 

Vandaar deze oproep: gebruik de fietsenstallingen en werk zo mee 

aan een goede aan een veilige wedstrijdorganisatie! 

DE GROOTSTE WIELERCLUB 
VAN HET LAND 
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Midden augustus tekende Matisse Willemot een 

profcontract bij onze club. Matisse is de eerste 

contractspeler die via de Elk Talent Telt samenwerking 

bij KAA Gent terecht kwam.

Elk Talent Telt is een project van de KAA Gent Foundation dat alle 

Gentse voetbalclubs versterkt in hun sportieve en maatschappelijke 

opdracht. Het initiatief werd in 2014 gestart, in opdracht van KAA 

Gent, de Stad Gent en KRC Gent. Vandaag vormen alle Gentse 

voetbalclubs een sterk partnerschap, een samenwerking die 

gebaseerd is op vertrouwen, respect en solidariteit.

Rond thema’s als diversiteit, transparante bestuurscultuur 

en vrijwilligerswerking gaan de clubs samen aan de slag. Met 

opleidingen voor trainers en clubbestuurders wordt gewerkt aan 

het versterken van de clubs. Zo laten we 3500 Gentse kinderen en 

jongeren in een veilige omgeving groeien als mens en als voetballer. 

Spelersmobiliteit

Binnen het Elk Talent Telt partnerschap is de afspraak dat elke 

Gentse jeugdvoetballer moet kunnen spelen en trainen op zijn/

haar niveau. Dat betekent dat talentvolle spelers moeten kunnen 

doorstromen van gewesten naar interprovinciaal en elitevoetbal.

Matisse Willemot werd op 7-jarige leeftijd opgemerkt 

bij de U8 van Racing Gent. Hij stroomde door naar de 

Buffalo’s vanaf de U12. Hij is  één van de spelers van de 

succesrijke U15-lichting die vorig seizoen kampioen werd. 

Sinds 2015-16 stroomden 157 Gentse spelers door van gewestelijk 

naar interprovinciaal of elitevoetbal in Gent. Vandaag zijn er 19 

spelers uit het Elk Talent Telt partnerschap actief op het Buffalo 

Talent Center. 

Voetbalnetwerken

Elk Talent Telt is slechts één van de drie Gentse voetbalnetwerken 

die gecoördineerd worden door de KAA Gent Foundation. In 

opdracht van de stad Gent verzamelt Street League 9000 (SL9K) 

Gentse buurtvoetbalinitiatieven en is er een wandelvoetbalnetwerk 

voor senioren met vijf actieve wandelvoetbalkernen.  

Elk Talent Telt krijgt de steun van vdk bank, hoofdsponsor van 

KAA Gent.

ELK TALENT TELT VERSTERKT KAA GENT
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ALGEMENE INFO

www.kaagent.be

info@kaagent.be

09 330 23 23

TICKETING

tickets@kaagent.be

COMMERCIELE CEL

vip@kaagent.be

FANSHOP

fanshop@kaagent.be

SUPPORTERSVRAGEN

fans@kaagent.be

helpcenter: support.kaagent.be

GHELAMCO ARENA

Ottergemsesteenweg Zuid 808, 9000 Gent  

OEFENCOMPLEX

Eikstraat 85, 9041 Oostakker

Leveranciers: François van Impelaan 54, 9041 

Oostakker

OEFENCOMPLEX JEUGD

Warmoezeniersweg 8, 9000 Gent

Wigwam gratis clubmagazine van KAA Gent

Redactie en samenstelling: Wim De Bock

Layout: Yves Moreel

Verantwoordelijke uitgever: Michel Louwagie, info@kaagent.be
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